

Title (en)
Bedstead.

Title (de)
Polsterbettkasten.

Title (fr)
Châlit.

Publication
EP 0440067 A1 19910807 (DE)

Application
EP 91100741 A 19910122

Priority
DE 9000904 U 19900127

Abstract (en)

The grids of slats which serve to receive the mattresses are supported by mountings on the two sides 1 of the bed and a central partition 13. The sides 1 of the bed and the foot part 2 are fixed, with the interposition of spacers 3, to a bed base 5, at a distance above the alignment of the base plate which serves as the bottom closure. The spacers 3 are screwed on from the inside of the bed base, each spacer having a projection designed to support a side 1 of the bed or the foot part 2. As a result of the design according to the invention, it is possible to ventilate the bedstead, the recessed base of the bed simultaneously providing greater freedom for the feet combined with avoidance of visible wear on the covering material in the foot region. <IMAGE>

Abstract (de)

Die zur Aufnahme der Matratzen dienenden Lattenroste sind über Halterungen an den beiden Bettseiten 1 und einer Bettmittelseite 13 gelagert. Die Bettseiten 1 und das Fußteil 2 sind unter Zwischenschaltung von Distanzhaltern 3 im Abstand oberhalb der Flucht der als unterer Abschluß dienenden Bodenplatte an einem Bettsockel 5 befestigt. Die Distanzhalter 3 sind von der Innenseite des Bettsockels aus angeschrägt, wobei der Distanzhalter eine zur Auflage einer Bettseite 1 oder des Fußteils 2 ausgebildete Auskragung aufweist. Durch die erfundungsgemäße Ausbildung ist die Möglichkeit zur Belüftung des Bettkastens gegeben, wobei durch den zurückversetzten Bettsockel gleichzeitig eine größere Fußfreiheit in Verbindung mit einer Vermeidung der sichtbaren Abnutzung des Bezugstoffs im Fußbereich gegeben ist. <IMAGE>

IPC 1-7
A47C 19/02; A47C 21/04

IPC 8 full level
A47C 19/00 (2006.01); **A47C 19/02** (2006.01); **A47C 21/04** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47C 19/021 (2013.01); **A47C 19/027** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] DE 8910100 U1 19891116
- [Y] DE 8700596 U1 19870319
- [A] DE 2303291 A1 19740725 - VORHER POLSTERMOEBEL KG
- [A] FR 90339 E 19671124

Cited by

CN106724336A; CN106539366A; CN106490875A; CN106510288A; CN106419275A; CN106690997A

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0440067 A1 19910807; EP 0440067 B1 19941005; AT E112467 T1 19941015; DE 59103141 D1 19941110; DE 9000904 U1 19900329;
DE 9015073 U1 19910124

DOCDB simple family (application)

EP 91100741 A 19910122; AT 91100741 T 19910122; DE 59103141 T 19910122; DE 9000904 U 19900127; DE 9015073 U 19901102